
Lokalekonomisk analys för Hållnäs 2019-20 
Intervjuade föreningar 
 
Intervjuerna utfördes av Linda Wickström eller Åsa Norling under 2019-20. 
Vi skulle gärna ha en dialog med fler föreningar, och hoppas att kunna träffa fler 
föreningar under 2020-21.  
 
Under projektperioden 2019-21 hoppas vi arrangera träffar av olika slag tillsammans 
med andra föreningar - hör gärna av er om ni vill göra ett samarrangemang med 
projektet Framtid Hållnäs!  
 
Hittills har vi arrangerat en julgransplundring med Hållnäs Bygdegårdsförening i 
Gröna Lund, en guidad vandring i Lingnåre med Hembygdsföreningen och en 
Fixardag på skolgården med Hållnäs skola. 
 
 
Vi pratade med styrelser från följande föreningar: 
 
Hållnäs hembygdsförening 
 
Hållnäs Bygdegårdsförening i Gröna Lund 
 
Fagervikens Bygdegårdsförening i Berggården 
 
IK Vavd 
 
Gudinge Intresseförening 
 
PRO Hållnäs 
 
 
Vi har även haft mer informella samtal med personal från Tierps Pastorat i Edvalla, 
som generöst lånar ut kontorslokaler till Framtid Hållnäs under 2019-21. 
 
 

Frågor som ställdes  till föreningar: 
 
Vad finns det för utmaningar för er förening i Hållnäs? 



* Vad skulle underlätta för er? 

* Vart finns/vilka är er “målgrupp”? 

* Varför tror du att ni har (alt. inte har) så många aktiva medlemmar? 

* Vad skulle få er att utöka verksamheten? 

* Vad är positivt med att vara föreningsaktiv i Hållnäs? 

* Använder sig föreningen av lokala företag och tjänster? 

* Hur är er relation med myndigheter och kommunen? 

* Har ni något tydligt tänk när det gäller miljö och hållbarhet? 

* Omsättning per år? 

* Hur ser ert förening ut om 10 år? 

* En presentation till vår hemsida. 


